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Zápis ze zasedání dne 5. dubna 2006 
č. 4/2006 

Akademického senátu VŠPJ 

Přítomni: za akademickou komoru (dále jen AK) 10 (viz prezenční listina) 
za studentskou komoru (dále jen SK)   4 (viz prezenční listina) 

Omluveni: za SK - Aleš Kratěna 

                  Celkem přítomno nad ½  členů, zasedání je usnášeníschopné. 

 

Body jednání: 

1) Ustanovení ověřovatelů zápisu: za AK Měrtlová, za SK  Kornová 

2) Volby kandidáta na funkci rektora – předseda AS zopakoval vyhlášené podmínky 
pro volbu kandidáta na funkci rektora, po kontrole volební schránky a rozdání 
hlasovacích lístků se  jménem jediného kandidáta přikročili členové senátu k tajné 
volbě. 

Po otevření volební schránky byly sečteny volební lístky a vyhlášeny výsledky – 
celkem odevzdáno 14 hlasovacích lístků, z toho všechny platné. 

               Pro kandidáta bylo odevzdáno 12 hlasů, tj. nadpoloviční většina členů AS. 

               Proti kandidátovi byly 2 hlasy. 

               Kandidátem na funkci rektora VŠPJ byl zvolen PaedDr. Ladislav Jirků. 

               Předseda AS pogratuloval přítomnému kandidátovi ke zvolení. 

3) Schválení změn Vnitřního mzdového předpisu – na základě žádosti rektora a 
předložené verze. 

Výsledek hlasování: PRO 12    PROTI 0     ZDRŽEL SE 2 

Vnitřní mzdový předpis byl schválen.  

4) Stanovení termínu dalšího zasedání AS: pondělí 24.dubna 2006 v 15.00hodin 
v zasedací místnosti.  
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5) Různé: 

- dotaz k praxi studentů zodpověděla ing. Měrtlová (informace jsou v Informačním 
systému – praxe, na nástěnce na chodbě za bufetem, v IS je také databáze VŠPJ  
firem ochotných přijímat studenty na praxi. Další dotazy lze osobně nebo e-mailem 
směřovat přímo na ing. Měrtlovou) 

- studenti by ocenili obnovení diskusního intranetového fóra 

 

 

Příloha zápisu: 

presenční listina,odevzdané hlasovací lístky 
 

 

Za správnost: 
Ing. Měrtlová 
Kornová 


